
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 18. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 13
Vil ministeren uddybe, hvilke forhindringer Energistyrelsen i sit forberedende arbejde 
fandt frem til, der ledte til den konklusion, at puljen til at få flere solceller op i byerne blev 
halveret? Der henvises til artiklen »Først halverede regeringen pulje til solceller på tage 
og motorveje – siden er intet sket: »Det skriger til himlen«« i Jyllands-Posten den 18. 
oktober 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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